
Tisztelt Polgármester Úr! 
 
 
A tanácsnoki feladataim körébe tartozik, hogy javaslatot tegyek az Önkormányzat bérlakás           
állományának növelésére. Kapcsolatot kell tartanom a lakhatási problémák megoldásáért         
dolgozó civil szervezetekkel, valamint javaslatot kellene megfogalmaznom a 21. század          
kihívásainak és igényeinek megfelelő bérlakásállomány kialakítására. 
 
A kerületünk lakásállománya korántsem jelentéktelen, ám az ingatlanok műszaki állapota sok           
esetben kritikán aluli. Az önkormányzati lakások szórtan találhatóak meg a kerületben és            
találhatunk lakást Újbudán kívül is. A jelenlegi állományban nehezen lelhető fel bármilyen            
ésszerű koncepció. 
 
Az Önkormányzat bérlakás állományának növelése érdekében felvettem a kapcsolatot a          
területért felelős alpolgármesterrel, Bakai-Nagy Zitával. Számtalan ötletet átbeszéltünk a         
lehetséges bővítési irányokkal kapcsolatban. A jövőben folytatjuk a megbeszélést és örömmel           
beszámolok a fejleményekről. 
 
A legizgalmasabb tanácsnoki feladat a kor kihívásainak és igényeinek megfelelő          
bérlakásállomány kialakítására készítendő javaslat előterjesztése. Ebben a témában is         
elkezdődött már egy gondolkodás, de természetesen ehhez jóval több időre lesz szükség. 
Az állomány bővítésével egy időben javaslom majd olyan alapelv elfogadását a jövőben,            
amiben meghatározzuk azokat a minimum elvárásokat, amely az emberi méltóságot előtérbe           
helyezve tervezik a lakásgazdálkodást. 
 
Kérem a beszámoló elfogadását. 
 
 
Budapest, 2020. május 13. 
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